



Bintang Bolong - together

Bestätigung für vereinfachten Spendennachweis

Als gemeinnütziger Verein mit Sitz in Deutschland ist Bintang Together g.e.V. berechtigt, steuerlich abzugsfähige Spendenbescheinigungen auszustellen. Für Spenden bis zu 300 Euro genügt der vereinfachte Spendennachweis in Form dieses Schreibens zusammen mit Ihrem Kontoauszug bzw. ein Beleg der Überweisung zur Vorlage beim Finanzamt (§ 50Abs.4 Nr. 2b EStDV).

Empfänger: Bintang Together e.V., Ottostraße 6, D-82054 Sauerlach

Bank: KREISSPARKASSE MUENCHEN STARNBERG EBERSBERG

IBAN: DE71 7025 0150 0023 5152 57

BIC: BYLADEM1KMS

Bintang Together g.e.V. ist nach dem letzten Bescheid des Finanzamtes Münchens, Steuernummer 143/211/50064, steuerbegünstigt. Die steuerliche Begünstigung erfolgt aufgrund des ausschließlichen und unmittelbaren Zwecks von Bintang Together gemäß §§ 51 ff. AO: Förderung der Entwicklungszusammenarbeit (§ 52 Abs. 2 Satz 1 Nr. 15 AO).

Wir bestätigen, dass die erhaltenen Zuwendungen gemäß unserer Satzung ausschließlich für diese gemeinnützigen Zwecke verwendet werden.

Herzlichen Dank für euren Beitrag! Wir hoffen, dass wir euch durch unsere Webseite, Bilder oder Erzählungen vermitteln können, wie viel ihr bewegt. Bei Fragen stehen wir jederzeit unter together@bintang-bolong.com zur Verfügung.

Viel Liebe,

eurer Bintang Together Team



Bintang Bolong - together

Confirmation for Simplified Donation Receipt

As a non-profit association based in Germany, Bintang Together g.e.V. is authorized to issue tax-deductible donation receipts. For donations up to 300 euros, a simplified donation receipt in the form of this letter, along with your bank statement or proof of transfer, is sufficient for submission to the tax office (§ 50 Abs. 4 Nr. 2b EStDV).

Recipient: Bintang Together e.V., Ottostraße 6, D-82054 Sauerlach
Bank: KREISSPARKASSE MUENCHEN STARNBERG EBERSBERG
IBAN: DE71 7025 0150 0023 5152 57
BIC: BYLADEM1KMS

Bintang Together g.e.V. is recognized as a tax-privileged organization according to the latest notice from the Munich tax office, tax number 143/211/50064. The tax privilege is granted due to the exclusive and direct purpose of Bintang Together as defined in §§ 51 ff. AO: promotion of development cooperation (§ 52 Abs. 2 Satz 1 Nr. 15 AO).

We confirm that all received donations are used exclusively for these charitable purposes in accordance with our statutes.

Thank you so much for your contribution! We hope that through our website, pictures, or stories, we can show you the impact you are making. If you have any questions, feel free to contact us anytime at together@bintang-bolong.com.

Much Love,

your Bintang Together Team